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Απόφαση 73 

Που έχει καταχωρηθεί στο  7ο  Πρακτικό  της  από 30-05-2025  τακτικής μεικτής δια ζώσης και 

ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM  συνεδρίασης του  Δημοτικού Συμβουλίου 

Κω, απόσπασμα του οποίου παρατίθεται, ως ακολούθως: 
 
 

Σήμερα στις τριάντα (30) Μαΐου του έτους 2025, ημέρα Παρασκευή και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο Κω, 
συνήλθε σε τακτική μεικτή δια ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM συνεδρίαση 
ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 13011/26-05-2025 πρόσκληση που εκδόθηκε από την Πρόεδρο και επιδόθηκε 
με αποδεικτικό στους Δημοτικούς Συμβούλους και τον Δήμαρχο αυθημερόν, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67  του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - 
Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-6-2010, Τεύχος Πρώτο),  όπως αντικαταστάθηκε και συμπληρώθηκε από 
το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος Πρώτο),  «Αναμόρφωση του συστήματος 
διακυβέρνησης Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου 
δικαίου δήμων, παρακολούθηση επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική διαχείριση 
οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή και αναβάθμιση λειτουργούντων 
χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του Υπουργείου Εσωτερικών» (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος 
Πρώτο) για συζήτηση και λήψη απόφασης για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της ημερήσιας 
διάταξης. Η συνεδρίαση συνεχίστηκε στις δύο (02) Μαΐου του έτους 2025, ημέρα Παρασκευή και ώρα και ώρα 
17:00. 

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε η δημοτική υπάλληλος, κα Σούλη Στυλιανή, κλάδου ΠΕ Διοικητικού - 
Οικονομικού για την ορθή τήρηση των πρακτικών, όπως προβλέπεται στις διατάξεις του άρθρου 97 του Ν. 
3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (ΦΕΚ 114/8-6-2006, Τεύχος Πρώτο).  

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης, η γραμματέας, κα. Γιαννούλη Διονυσία, διαπίστωσε ότι από τα είκοσι 

εννέα (29) μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν:  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                                       ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

 

1) Τελλή - Τσιμισίρη Διονυσία (Πρόεδρος) 1) Μαραγκός Αριστείδης 

2) Βλάχου Σεβαστή 2) Βαβλά – Μουζουράκη Μαριέττα 
3) Βουκελάτου Χριστοδουλίδη Σταμάτα - Ελένη 3) Λοΐζος Σταμάτιος 
4) Γιαννούλη Διονυσία (Γραμματέας) οι οποίοι κλήθηκαν νόμιμα και αναιτιολόγητα 
5) Δουδούς Σοφοκλής δεν προσήλθαν. 
6) Ζαχαρός Κωνσταντίνος 4) Καματερός Ιωάννης 
7) Καλέργης Ιωάννης ο οποίος κλήθηκε νόμιμα και αιτιολογημένα 
8) Καμπουράκης Σταμάτιος δεν προσήλθε. 
9) Κανταρζή Σταματία  
10) Κασσιώτη Γεωργία  
11) Πης Σταμάτιος  
12) Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη  
13) Χατζηχριστοφής Παναγιώτης  
14) Χόνδρος Κωνσταντίνος     Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων 
15) Χρυσόπουλος Αλέξανδρος                Ουδείς 
16) Σιφάκης Ηλίας  
17) Ζερβός Εμμανουήλ  
18) Κιαπόκα Καλλιόπη  
19) Κοκαλάκης Γεώργιος  
20) Παπαχρήστου – Ψύρη Ευτέρπη  
21) Πη Βασιλεία  
22) Χατζηχριστοφή Ειρήνη (Αντιπρόεδρος)  
23) Μακρή Κυριακή  
24) Αβρίθης Παναγιώτης  

         25)   Κιάρης Μηνάς  
         26)  
         27)  
         28)  
         29)  

 

(ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ – ΕΚΤΑΚΤΟ) :  «ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΚΩ ΓΙΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΩΝ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΩ ΓΙΑ ΤΟ ΣΧΟΛΙΚΟ ΕΤΟΣ 

2025-2026» 

 

 

 

ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 
Κατά την ανάρτηση της απόφασης 
στη διαύγεια γράφτηκε ο αριθμός 

απόφασης 74, αντί 73 που είναι και 
ο ορθός Αυξ. Αριθμ. 

https://dimosnet.gr/blog/laws/%ce%ac%cf%81%ce%b8%cf%81%ce%bf-2-%ce%ba%cf%8d%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b1%cf%80%cf%8c-11-3-2020-%cf%80%cf%81%ce%ac%ce%be%ce%b7%cf%82-%ce%bd%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%84/
https://dimosnet.gr/blog/laws/%ce%ac%cf%81%ce%b8%cf%81%ce%bf-2-%ce%ba%cf%8d%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b1%cf%80%cf%8c-11-3-2020-%cf%80%cf%81%ce%ac%ce%be%ce%b7%cf%82-%ce%bd%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%84/
https://dimosnet.gr/blog/laws/%ce%ac%cf%81%ce%b8%cf%81%ce%bf-2-%ce%ba%cf%8d%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b1%cf%80%cf%8c-11-3-2020-%cf%80%cf%81%ce%ac%ce%be%ce%b7%cf%82-%ce%bd%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%84/
https://dimosnet.gr/blog/laws/%ce%ac%cf%81%ce%b8%cf%81%ce%bf-2-%ce%ba%cf%8d%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b1%cf%80%cf%8c-11-3-2020-%cf%80%cf%81%ce%ac%ce%be%ce%b7%cf%82-%ce%bd%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%84/
https://dimosnet.gr/blog/laws/%ce%ac%cf%81%ce%b8%cf%81%ce%bf-2-%ce%ba%cf%8d%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b1%cf%80%cf%8c-11-3-2020-%cf%80%cf%81%ce%ac%ce%be%ce%b7%cf%82-%ce%bd%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%84/
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Ο Δήμαρχος, κ. Νικηταράς Θεοδόσης, προσκλήθηκε και συμμετέχει στη συνεδρίαση. 

Η Πρόεδρος πήρε το λόγο και μετά τη διαπίστωση απαρτίας έθεσε υπόψη του 

δημοτικού συμβουλίου τη σχετική με το θέμα εισήγηση και απηύθυνε το λόγο στην καθ’ 

ύλην αρμόδια Αντιδήμαρχο, κα Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη, για τα το εισηγηθεί. 

Η Αντιδήμαρχος, κα Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη πήρε το λόγο αιτιολογώντας 

τον κατεπείγοντα χαρακτήρα του θέματος, λέγοντας τα εξής: 

Λόγω της αποστολής από την Περιφερειακή Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Νομού Δωδεκανήσου του κατεπείγοντος εγγράφου με αριθμ. πρωτ. 13362/29-5-2025, το 

οποίο ζητά άμεση γνωμοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με τη λειτουργία 

παραρτήματος νηπιαγωγείων στο Δήμο μας για το σχολικό έτος 2025-2026, το θέμα αυτό 

κρίθηκε ως έκτακτο στη σημερινή συνεδρία του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Η γρήγορη γνωμοδότηση κρίνεται απαραίτητη προκειμένου να τηρηθούν οι αυστηρές 

προθεσμίες υποβολής των σχετικών δικαιολογητικών προς το Υπουργείου Παιδείας. 

Στη συνέχεια η Αντιδήμαρχος, αναφέρθηκε στη σχετική με το θέμα εισήγησή της που 

έχει ως εξής: 

Αγαπητοί συνάδελφοι, 

Με το υπ’ αριθμ. πρωτ. 13362/29-5-2025 (εισερχόμενο Δήμου) ο Διευθυντής  

Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Δωδεκανήσου εισηγείται για το σχολικό έτος 2025-2026, 

παραρτήματα νηπιαγωγείων στο Δήμο Κω ως εξής: «Για να αντιμετωπιστεί η εφαρμογή της 

δίχρονης προσχολικής εκπαίδευσης και η έλλειψη σχολικής στέγης, το σχολικό έτος 2025-

2026, και στο Δήμο της Κω εισηγούμαστε τη λειτουργία παραρτημάτων νηπιαγωγείων στο 

Δήμο της Κω όπως φαίνεται παρακάτω: 

1) Παράρτημα του 1ου Νηπιαγωγείου Ζηπαρίου Κω, τέσσερις αίθουσες προκάτ, μέσα 

στην αυλή του Γυμνασίου Ζηπαρίου Κω. 

Παρακαλούμε, προκειμένου να προλάβουμε τις προθεσμίες: 

      Α)   Να γνωμοδοτήσει άμεσα το δημοτικό συμβούλιο του Δήμου σχετικά: 

             ι) Με τη λειτουργία των παραπάνω παραρτημάτων 

             ιι) Με την ανάληψη του κόστους λειτουργίας των παραπάνω παραρτημάτων από τον 

Δήμο σε ό,τι αφορά λειτουργικές δαπάνες καθώς και δαπάνες συντήρησης. 

           Β)  Να συμπληρωθούν όλες οι βεβαιώσεις από τις αντίστοιχες υπηρεσίες του Δήμου. 

 Τη σχετική γνωμοδότηση μαζί με όλες τις βεβαιώσεις θα διαβιβαστούν στην Πρωτοβάθμια 

Εκπαίδευση Νομού Δωδεκανήσου, για να σταλούν μαζί με τα υπόλοιπα δικαιολογητικά στην 
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Περιφερειακή Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Νοτίου Αιγαίου, 

για να κάνει εισήγηση προς το Υπουργείο Παιδείας. 

 Παρακαλούμε για την έγκριση της λειτουργίας του παραρτήματος του 1ου Νηπιαγωγείου 

Ζηπαρίου Κω για το σχολικό έτος 2025-2026, καθώς και την ανάληψη από τον Δήμο Κω των 

αντίστοιχων λειτουργικών και συντηρητικών δαπανών, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα. 

 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να προχωρήσει στη σχετική γνωμοδότηση, ώστε να 

ολοκληρωθεί η υποβολή του φακέλου στην Περιφερειακή Διεύθυνση και κατ’ επέκταση στο 

Υπουργείου Παιδείας. 

 Στη συνέχεια η Πρόεδρος έδωσε το λόγο στους παριστάμενους δημοτικούς συμβούλους, 

για τυχόν ερωτήσεις. Ερωτήσεις τέθηκαν από τον επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας, κ. 

Κιάρη Μηνά και την επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας, κα Μακρή. Η Αντιδήμαρχος 

απάντησε αναλυτικά και διεξοδικά στις ερωτήσεις.   

 Καθώς δεν υπήρξαν άλλα ερωτήματα, η Πρόεδρος, διάβασε τα ονόματα των εισηγητών – 

ειδικών αγορητών και όσων δήλωσαν ότι θέλουν να τοποθετηθούν επί του θέματος και έδωσε 

το λόγο για να τοποθετηθούν επί της ανωτέρω πρότασης. 

 Ο επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας, κ. Σιφάκης Ηλίας πήρε το λόγο και αφού δήλωσε 

ότι προφανώς και θα ψηφίσουν την πρόταση, στη συνέχεια επί του θέματος τόνισε πως έξι 

χρόνια δεν έχει γίνει κανένα βήμα για τη στέγαση των παιδιών της προσχολικής ηλικίας. 

 Η επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας, κα Μακρή Κυριακή πήρε στη συνέχεια το λόγο 

και τόνισε πως είναι κρίμα να νομιμοποιείται η προκάτ στέγαση της προσχολικής αγωγής. 

Είναι κρίμα για το Δήμο να μην διεκδικεί κονδύλια για την κατασκευή νέων σχολείων, 

λέγοντας πως επί του θέματος αυτού θα δηλώσει «παρών». 

 Ο ανεξάρτητος δημοτικός σύμβουλος, κ. Κιάρης Μηνάς πήρε στη συνέχεια το λόγο και 

αναφέρθηκε εκτενώς στην ευαισθησία του θέματος της στέγασης της προσχολικής αγωγής, 

στην κατεύθυνση εύρεσης δραστικών λύσεων (ακόμα και της ενοικίασης ακινήτων), για να 

φύγουν τα μικρά παιδιά από τα προκάτ. 

 Ο δημοτικός σύμβουλος της μείζονος μειοψηφίας, κ. Ζερβός Εμμανουήλ, πήρε τέλος το 

λόγο και ανέφερε πως είναι σχεδόν αδύνατο να ανταπεξέλθει ο δήμος στις ανάγκες της 

προσχολικής αγωγής, συμφωνώντας με τις παρατηρήσεις του κ. Κιάρη Μηνά. 

 Κλείνοντας τη συζήτηση, η Αντιδήμαρχος, ανέφερε πως έχουν γίνει κινήσεις για την 

προσχολική αγωγή. Είναι δύσκολη διαδικασία τόνισε και για αυτό δίνονται οι παρατάσεις. 
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 Η Πρόεδρος, κλείνοντας πήρε το λόγο και αφού διαπίστωσε την περαίωση της ανωτέρω 

διαδικασίας, κάλεσε το δημοτικό συμβούλιο ν’ αποφασίσει επί της ανωτέρω προτάσεως. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             Μετά το πέρας της ανωτέρω διαδικασίας και αφού έλαβε υπόψη του:  

1. Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-

6-2010, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκαν και συμπληρώθηκαν με τις διατάξεις της 

περίπτωσης β' της παρ. 1 του άρθρου 53 και του άρθρου 6 αντίστοιχα του Ν. 5056/2023 

«Αναμόρφωση του συστήματος διακυβέρνησης Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ 

και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου δικαίου δήμων, παρακολούθηση 

επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική διαχείριση οργανισμών 

τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή και αναβάθμιση 

λειτουργούντων χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του Υπουργείου 

Εσωτερικών» (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος Πρώτο). 

2. Τις διατάξεις του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» (ΦΕΚ 114/8-

6-2006, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 

3. Το υπ’ αριθμ. πρωτ. 5087/29-5-2025 (εισερχόμενο Δήμου Κω) 13362/29-5-2025 έγγραφο 

της Περιφερειακής Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Δωδεκανήσου. 

4. Την υπ’ αριθμ. πρωτ. 13399/30-5-2025 εισήγηση της Αντιδημάρχου, κα Χατζηθωμά – 

Κυπραίου Αικατερίνης. 

5. Τις σχετικές βεβαιώσεις. 

6. Τις τοποθετήσεις – παρατηρήσεις των παρισταμένων Μελών. 

7. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας κατά την οποία προέκυψε ότι επί είκοσι τεσσάρων (24) 

συμμετεχόντων και συνδεδεμένων μελών, ΥΠΕΡ1 της προτάσεως ψήφισαν είκοσι 

τέσσερα (24) συμμετέχοντα και συνδεδεμένα μέλη. (Η δημοτική σύμβουλος, κα Μακρή 

Κυριακή δήλωσε «παρών» και ως και τούτου δεν προσμετράται στη ψηφοφορία του 

θέματος). 

                                              
1 Γίνεται μνεία ότι: 

Εμφανίσεις/συνδέσεις:  Κατά την διάρκεια της συζήτησης του έκτακτου θέματος συνδέθηκε η δημοτική 
σύμβουλος 1) κα Γιαννούλη Διονυσία και η δημοτική σύμβουλος 2) κα Κιαπόκα Καλλιόπη. Κατά την έναρξη της 
συζήτησης του 1

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης συνδέθηκε ο δημοτικός σύμβουλος κ. Καμπουράκης 

Σταμάτιος. Κατά την έναρξη της συζήτησης του 2
ου 

θέματος της ημερήσιας διάταξης, ο δημοτικός σύμβουλος κ. 
Ζαχαρός Κωνσταντίνος συνδέθηκε, ο οποίος βρισκόταν με φυσική παρουσία κατά την έναρξη της συνεδρίασης 
έως και την ψηφοφορία του 1

ου
 θέματος.   
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Γνωμοδοτεί θετικά στην λειτουργία του παραρτήματος του 1ου Νηπιαγωγείου Ζηπαρίου 

Κω για το σχολικό έτος 2025-2026, καθώς και την ανάληψη από τον Δήμο Κω των 

αντίστοιχων λειτουργικών και συντηρητικών δαπανών, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα, 

ώστε να ολοκληρωθεί η υποβολή του φακέλου στην Περιφερειακή Διεύθυνση και κατ’ 

επέκταση στο Υπουργείου Παιδείας. 
 

Αφού  συντάχθηκε  &  αναγνώσθηκε  η  απόφαση  αυτή,  η  οποία  έχει  καταχωρηθεί  στο  7ο  πρακτικό  της  από   
30-05-2025 τακτικής μεικτής διά ζώσης και με τηλεδιάσκεψη συνεδρίασης του δημοτικού συμβουλίου στην αίθουσα 
συνεδριάσεών του, υπογράφεται ως εξής:  

 

 

 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Ο Δήμαρχος Κω                     Τα  Μέλη 

Τελλή – Τσιμισίρη Διονυσία Νικηταράς Θεοδόσιος Βλάχου Σεβαστή 

  Βουκελάτου Χριστοδουλίδη Σταμάτα - Ελένη 

  Γιαννούλη Διονυσία (Γραμματέας) 

  Δουδούς Σοφοκλής 

  Ζαχαρός Κωνσταντίνος 

  Καλέργης Ιωάννης 

  Καμπουράκης Σταμάτιος 

  Κανταρζή Σταματία 

  Κασσιώτη Γεωργία 

  Πης Σταμάτιος 

  Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη 

  Χατζηχριστοφής Παναγιώτης 

  Χόνδρος Κωνσταντίνος 

  Χρυσόπουλος Αλέξανδρος 

  Σιφάκης Ηλίας 

  Ζερβός Εμμανουήλ 

  Κιαπόκα Καλλιόπη 

  Κοκαλάκης Γεώργιος 

  Παπαχρήστου – Ψύρη Ευτέρπη 

  Πη Βασιλεία 

  Χατζηχριστοφή Ειρήνη (Αντιπρόεδρος) 

           Αβρίθης Παναγιώτης 

           Κιάρης Μηνάς 
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